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Betreft: Vragen ex artikel 37 RvO, overlast dealer) in wijken, beeldvormend overleg 
over problematiek middelengebruik

Geachte leden van het College,

Graag vragen wij conform artikel 37 RvO uw aandacht voor het volgende.

In onze buurtenquetes maken bewoners regelmatig melding van (soft)drugsgerelateerde overlast 
in wijken. Deze overlast manifesteert zich in vele vormen: dealen in woningen, op straat en in 
brandgangen, het bestaan van kweekinstallaties in woonwijken, vernielingen, overlast van aan- en 
afrijdende auto's en scooters bij dealplekken.

Zakjes wiet
Drugsoverlast baart veel mensen in Boxtel al langer zorgen. Bijvoorbeeld in park Molenwijk vinden 
kinderen en volwassenen regelmatig zilveren capsules en zakjes wiet, maar ook op andere 
plaatsen, zoals in het natuurparkje Oost, bij de skateplek, bij Fellenoord en in Park Stapelen is 
regelmatig zichtbaar dat hier gedeald wordt.

Drugsoverlast een doom in het oog
De SP-fractie is die overlast een doom in het oog. Met name het gevoel bij mensen dat er niets 
gebeurt en de gevoelens van onveiligheid die ontstaan bij en rondom de hangplekken is ons een 
doom in het oog. Het staat bovendien een goede toekomstdisicussie over middelengebruik in de 
weg. ‘Laat er nu eerst maar eens iets gebeuren aan de overlast door dealen’, is een opmerking die 
wij vaak terughoren. Onze fractie zou daarom graag eens een brede discussie over de thema’s 
middelengebruik en overlast voeren. Bij voorkeur via een beeldvormende raadsavond, met 
sprekers en discussie vanuit verschillende invalshoeken.



Brede discussie
Zo’n brede discussie zou wat ons betreft vormgegeven moeten worden vanuit een aantal 
richtingen:

Drugsgerelateerde overlast in de wijken en hoe dit terug te dringen 
lllegaliteit drugshandel vs. regulering middelen vs. nuloptiebeleid 
Preventie middelengebruik

Vragen Gemeenteraad en College
Wij willen het onderwerp bij gelegenheid graag via de Gemeenteraad agenderen, maar hebben 
voorafgaand daaraan ook een aantal vragen conform artikel 37 RvO aan uw College:

Onderschrijft en erkent u de geluiden die wij terughoren van overlast die het gebruik en het 
dealen van drugs in Boxtel met zich meebrengen?
Eerder heeft uw College al bij herhaling aangegeven dat handhaving op gebied van 
drugsoverlast en het aanpakken van drugshandel, een van de prioriteiten is in uw 
handhavingsbeleid. Kunt u lets terugkoppelen op gebied van uw aanpak en de resultaten 
die dit heeft opgeleverd?
Bent u het met ons eens dat er in Boxtel een brede discussie over het onderwerp gevoerd 
zou moeten worden en onderschrijft u de thema’s die wij noemen?
In Boxtel geldt al jarenlang de nuloptie ten aanzien van coffeeshops. In Nederland zijn de 
meningen over de nuloptie of toestaan/regulering van coffeeshops nog steeds verdeeld. 
Voorstanders van regulering zijn van mening dat dit onder andere de overlast in de wijken 
zou verminderen en meer kansen biedt voor preventief beleid. Dan meet bijvoorbeeld 
gedacht worden aan voorlichting en het in beeld houden en controleren van gebruik. 
Tegenstanders zien dat heel anders en wijzen op mogelijke gevaren. De SP-fractie wil wel 
eens de mening horen van professionals (politie, jongerenwerk, drugsdeskundigen), 
scholen en andere betrokkenen op een dusdanige manier dat zij ook op elkaars 
standpunten kunnen reageren. Hoe staat het college in deze discussie met betrekking tot 
de nuloptie en toestaan/regulering van coffeeshops?
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Ervan uit gaande u met dit schrijven voldoende en naar behoren te hebben geinformeerd.

Met vriendelijke greet, 
Namens de fractie van de SP

Frans Sannen, 
Raadslid


